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Goeie namiddag Geachte leden en welkom op onze Algemene Vergadering.

Ik verklaar de Algmene Vergadering van AFER Europe+ voor geopend; deze 

Algemene Vergadering werd conform de statuten bijeengeroepen ;  het tellen van de 

stemmen en het nazien van de volmachten gebeurde onder het toezicht van een 

deurwaarder.

Er  zijn   400  leden geregistreerd voor deze vergadering, wat neerkomt op 920 

stemgerechtigden ingevolge de volmachten.  Ik dank u voor uw aanwezigheid,  die 

wat minder talrijk is dan verleden jaar, doch de kwaliteit is er.

Wat is er sinds verleden jaar gebeurd ?  Wij worden nog steeds geconfronteerd  met 

een internationale context die verre van geruststellend is, oorlogen, populistische 

spanningen, ook in ons land zijn er heel wat economische en maatschappelijke 

breekpunten .   Het zijn allemaal elementen van onzekerheid die  ieder van ons er 

toe aanzetten om alert te zijn bij het opbouwen van een voorzorgkapitaal voor onze 

toekomstige dagen.

De recente verklaringen van Donald Trump verleden week, zijn niet hoopevend.   Ik 

hoop dat Abdel Chabel van OFI Invest de gelegenheid heeft gehad om Trump en 

Elon te contacteren, teneinde hun echte intenties te kennen.  Want tussen de 

woorden en de daden is er soms een groot verschil.  Hij zal straks in de mogelijkheid 

zijn om hieromtrent  wat meer toelichting te geven.

Wat is sinds verleden jaar in onze vereniging gebeurd ?

Eerst en vooral, Patrick Van Hollebeke - bestuurder en penningmeester was van 

onze vereniging van 2003 to 2017 - heeft ons 11 december laatstleden verlaten 

ingevolge een agressieve kanker.  Patrick was  het 25ste lid van onze vereniging,  

toen hij in 1989  zijn contract onderschreef.  Vele van de deelnemers van onze 

Algemene Vergadering zullen hem nog herinneren als een plichtsbewuste 

penningmeeser en zijn hoffelijkeid in de contacten met onze leden. Hij was meer dan 

40 jaar de echtgenoot van Carine, Carine die reeds meer dan 22 jaar in het Belgisch 

Bijkantoor van Abeille Assurances werkzaam is.

Zoals  sommigen reeds hebben  opgemerkt is onze website grondig vernieuwd.  Dit hebben 

wij te danken aan de deskundigheid van onze  bestuurder Dhr Bernard Ponce die tevens ook

zorgt voor de nodige updates.  Mijn oprechte dank hiervoor Bernard.  Dankzij deze tool kunt 

u op een vlotte en vlugge manier met ons communiceren.  Aarzel niet om er gebruik van te 

maken – abonneer u op de gratis Nieuwsbrief zodat u op de hoogte blijft van het reilen en 

zeilen van uw spaardersvereniging.

Extern, verloopt onze relatie met onze verzekeringspartner Abeille  (AEMA Groep) in een 

serene sfeer, maar meer ook niet !

Wij nemen deel aan de Toezichtcomités van het Fondsenbeheer.  Het is hoofdzakelijk een

waarnemersrol die ons staat stelt om te zorgen voor een goed beheer van de hen 



toevertrouwde fondsen, met dien verstande dat alleen de financiële beheerteams van de 

verzekeraar (OFI Invest) verantwoordelijk zijn voor de prestaties.  Het netto rendement van 

2.51 % in  2024 (na 2,22 % in 2023 en 2.01 % in 2022) is een goed tarief, zonder franjes en 

zonder de verworven reserves aan te spreken.  Abdel Chabanne zal ons iets meer vertellen

over de toekomstige rendementsvooruitzichten, waarbij het de bedoeling is  om over de 

lange termijn tot de top te behoren, en niet om te schitteren over 1 of 2 jaar.

Wij nemen actief deel aan het administratief beheer van onze contracten.  

Driemaandelijks hebben wij een stuurgroep die samenkomt met de operationele 

vertegenwoordigers van Abeille. Wij rapporteren de moeilijkheden waarmee u 

geconfronteerd wordt en proberen de beheersprocessen voortdurend te verbeteren, met een

regelgevend kader dat weliswaar steeds complexer wordt.

Wij dringen er steeds verder op aan om terug nieuwe contracten te kunnen realiseren – wat 

heel interessant zou zijn voor de nieuwkomers in onze gezinnen.  Wij pleiten ook voor een 

uitbreiding van de aangeboden fondsen, zoals deze die Afer FRANCE ter beschikking stelt 

aan zijn leden.  Maar de ambities van Abeille omtrent de ontwikkeling van het Belgisch 

Bijkantoor is nog steeds wazig en onze manoeuvreerruimte op dit vlak is in alle objectiviteit 

beperkt, terwijl de Belgische markt een reeële opportuniteit is.

Dhr Renaud Célié, Algemeen Directeur van Abeille Assurance, stuurde mij gisteren een 

bericht, dat hij omwille van andere verplichtingen spijtig genoeg vandaag niet aanwezig kon 

zijn, maar de verzekeraar zal niettemin goed vertegenwoordigd zijn door Dhr Pierre Haas, 

Hoofd van de klantendienst.  Dhr Renaud Célié had ons vandaag willen onderhouden over 

de stand van zaken in ons dossier omtrent ons Belgisch Bijkantoor.  Het is en blijft een optie 

(als hij het niet snel doet, dan doet hij het koppig).  Laten we niet opgeven maar laten we 

hopen.

Het is waar dat wij – u bent – bevoorrechte leden gezien u kunt bijstorten op uw contracten. 

Maar als onze begunstigden, kinderen en kleinkinderen niet in de mogelijkheid waren om toe

te treden voor 27 november  2025, kunnen zij dit vandaag helaas niet meer doen.  Dit is 

jammer, te meer daar wij sedert 2011 door Testaankoop aanbevolen waren als Beste Koop 

en dat de staatswaarborg op ons contract  van 140.000 € (2 x 70.000 € - het zijn 2 

verzekeraars) heel wat hoger ligt dan de 100.000 € die in België van toepassing is.

Deze situatie lijkt ons des te belangrijker omdat de inkomsten van onze vereniging (straks 

meer daarover als ik het zal hebben over de jaarcijfers) dalen.  Onze inkomsten zijn 

gebaseerd op het beheer vermogen dat – zij het licht – afneemt als gevolge van overlijdens 

en gedeeltelijke afkopen.  Dit is nog niet dramatisch omdat onze vereniging een appeltje 

tegen de dorst heeft van 700.000 € maar het blijft niettemin een uitdaging.  Wij blijven verder 

zoeken naar inkomstbronnen zodat in toekomst wij break even kunnen zijn.

Let wel de rekeningen van onze vereniging hebben absoluut geen invloed op het 

rendement van uw spaargeld.

Gelukkig werden de opgebouwde reserves sedert het begin van Afer Europe  geïnvesteerd 

en hebben zij inkomsten opgeleverd, wat helaas de laatste jaren niet meer het geval was. 

Wij weten dat deze jaarlijkse bijeenkomst belangrijk is voor ieder van u en wij willen het in 

zijn huidige vorm behouden, inclusief de gezellige momenten tijdens de cocktail en het kleine



geschenk dat u wordt meegegeven.  Indien mogelijk proberen wij volgend jaar de uitnodiging

per e-mail te versturen, waardoor wij heel wat kunnen  besparen.  Wij rekenen op u.

Ik zal het hierbij laten.  Op het menu van deze namiddag hebben de tussenkomst van Abdel 

Chabanne en  Gregory Homans (Fiscaal Jurist).  Hij zal het hebben over de 

levensverzekering als een nuttig instrument voor successie planning. Na deze 2 

tussenkomsten volgt er een debat.  Tot slot wens ik namens u allen de medewerkers van het 

Belgisch bijkantoor te Brussel bedanken zijnde Carine, Catherine en Valérie voor hun inzet 

alsook voor Maurice, Marloes en Elbert Jan  in Parijs voor onze Nederlandstalige leden.  En 

dit alles onder leiding van Corinne.

Ik geef nu graag het woord aan Pierre HAAS,

Marc Vrijman, Voorzitter


